

23 January 2026

٢٣ يناير ٢٠٢٦

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

Re: Notification from SHUAA Capital psc

Dear Sirs,

With reference to the disclosure made by SHUAA Capital psc (the "Company") dated 29 May 2025 regarding the filing of a legal claim against certain former executive directors of the Company, seeking compensation for damages suffered by the Company as a result of alleged misconduct and violations attributed to them, the Company would like to inform its shareholders of the latest developments in this matter.

The Court of Appeal has issued a judgment rejecting the appeal filed by the Company and upholding the judgment of the Court of First Instance dismissing the claim. The Company is currently reviewing and evaluating all available legal options in order to safeguard the Company's rights and the interests of its shareholders.

We will duly update our esteemed shareholders and the market on material developments in this regard in accordance with the applicable disclosure requirements.

Sincerely yours,

Islam Mahrous
Chief Compliance Officer



SHUAA Capital psc.
Head Office: The H Hotel Dubai, Office Tower, Level 15, Office No. 1502

P.O. Box: 31045, Dubai, United Arab Emirates

Tel: +971 (4) 330-3600, Fax +971 (4) 330-3550

E-mail & Website: info@shuua.com, www.shuua.com

A financial investment company licensed and regulated by the U.A.E. Securities and Commodities Authority under registration number 703036. Commercial License No. 200219

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

عنابة السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي

الموضوع: تنويه من شعاع كابيتال ش.م.ع

تحية طيبة وبعد .."

بالإشارة إلى إفصاح شركة شعاع كابيتال ش.م.ع ("الشركة") بتاريخ ٢٩ مايو ٢٥ بشأن إقامة دعوى قضائية ضد بعض المدراء التنفيذيين السابقين بالشركة للمطالبة بالتعويض عن الأضرار التي لحقت بالشركة نتيجة أخطاء ومخالفات منسوبة إليهم، تود الشركة إخاطة السادة المساهمين علماً بأخر المستجدات في هذا الشأن.

حيث صدر حكم محكمة الاستئناف برفض الاستئناف المقدم من الشركة وتأييد حكم المحكمة الابتدائية القاضي برفض الدعوى. وتقوم الشركة حالياً بدراسة وتقدير كافة الخيارات القانونية المتاحة بهدف الحفاظ على حقوق الشركة ومصالح مساهميها.

وسنقوم بإخاطة السوق والسادة المساهمين بالتطورات الجوهرية في هذا الشأن وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

وتفضلاً بقبول فائق التحية والتقدير .."

إسلام محروس
المسؤول الرئيسي للامتثال



شعاع كابيتال ش.م.ع.
العنوان: برج المكاتب، الطابق 15، مكتب رقم 1502
منطقة: ١١٤٣، دبي، الإمارات العربية المتحدة
هاتف: +٩٧١ (٤) ٣٣٠٣٥٥٥، فاكس: +٩٧١ (٤) ٣٣٠٣٦٠٠
البريد الإلكتروني: info@shuua.com
العنوان: شعاع كابيتال ش.م.ع.
شركة استثمار مالية مرخصة وخاضعة لرقابة هيئة الأوراق المالية والسلع
رقم الترخيص: ٢٠٣٣٦، رقم تجاري: ٢٠٠٢١٩